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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

                                                                         

Θέμα: «Άμεση ανάγκη πρόσληψης τραυματιοφορέων» 

Η μεγάλη έλλειψη τραυματιοφορέων προκαλεί πολλά και σοβαρά προβλήματα στη λειτουργία των 

Νοσοκομείων της Πάτρας.  Τόσο στο Γενικό Νοσοκομείο Πατρών «Ο Άγιος Ανδρέας» όσο και στο 

Περιφερειακό Γενικό Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο Πατρών, εντοπίζονται σοβαρές δυσχέρειες στις 

παρεχόμενες υπηρεσίες. Οι τραυματιοφορείς είναι μόνο 55 ενώ υπάρχουν 110 κενές οργανικές θέσεις, 

οι οποίες συνεχώς αυξάνονται αφού οι συνταξιοδοτηθέντες δεν αντικαθίστανται από νέους. Την ίδια 

στιγμή οι συμβασιούχοι τραυματιοφορείς απολύονται μετά την ολοκλήρωση της σύμβασής τους, ενώ η 

μονιμοποίησή τους θα έλυνε μέρος του προβλήματος. Αποτέλεσμα της έλλειψης αυτής είναι να 

οφείλονται συνολικά πάνω 2.500 ρεπό στους εργαζόμενους, γεγονός που σημαίνει ότι δουλεύουν 

εξαντλητικά ωράρια, χωρίς ξεκούραση και χωρίς να μπορούν να προγραμματίσουν άδειες, κάτι που 

έχει άμεση επίπτωση στην παρεχόμενη από αυτούς υπηρεσία.  

Η πολύωρη αναμονή των ασθενών σε ουρές, προκειμένου να μεταφερθούν από τραυματιοφορέα εντός 

του νοσοκομείου σε διάφορα τμήματα για εξετάσεις ή ακόμα και στα χειρουργεία είναι εξαντλητική. 

Πολλές φορές, ειδικά στις εφημερίες των Νοσοκομείων, οι συγγενείς αναγκάζονται να εκτελούν χρέη 

τραυματιοφορέων, προκειμένου να μεταφερθούν οι ασθενείς πιο σύντομα, με ό,τι αυτό συνεπάγεται 

για την ασφαλή μεταφορά τους. 

Επειδή η κατάσταση στα Νοσοκομεία είναι οριακή λόγω της έλλειψης προσωπικού. 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

1) Γιατί δεν προκηρύσσονται νέες θέσεις τραυματιοφορέων από τη στιγμή που οι ανάγκες των 

Νοσοκομείων είναι πολύ μεγάλες;  

2) Γιατί δεν έχει προβλεφθεί η μονιμοποίηση των συμβασιούχων τραυματιοφορέων, 

προκειμένου να καλυφθούν κάποιες από τις κενές οργανικές θέσεις; 
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3) Γιατί δεν ανακαλούνται οι αναστολές εργασίας των τραυματιοφορέων, δεδομένου ότι κανένας 

άλλος κλάδος δεν έχει περιορισμούς εξαιτίας της πανδημίας. 

 

Οι Ερωτώντες  Βουλευτές 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία(Σία) 

 Μάρκου Κώστας  

Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βαρεμένος Γιώργος 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Ηγουμενίδης Νίκος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Καλαματιανός Διονύσης 

Κασιμάτη Ειρήνη 

Καφαντάρη Χαρά 

Μάλαμα Κυριακή 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μωραΐτης Θάνος 

Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Παπανάτσιου Αικατερίνη 

Πούλου Παναγιού 

Ραγκούσης Γιάννης 



Σκούφα Μπέττυ 

Τζούφη Μερόπη 

Φωτίου Θεανώ 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

             

 

 

 




